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K 7. točki: ODGOVORI NA SVETNIŠKA VPRAŠANJA 
 
Rolando KRAJNIK (KEL): 

1. V zvezi z objavami v Loškem utripu in Loškem glasu ga je zanimalo kako je župan, 
glede na to, da še ni izbran medijski prostor, izbral te časopise? 

 
Župan je dejal, da on ni svetnik in njegovi intrervjuji niso v kvoti svetnikov. Od uredništva dobi 
za posamezno številko vprašanja, na katera odgovori. Drugače pa je župan že podal 
odgovor. 
 

2. Še vedno ni dobil odgovora na vprašanje premoženja občine. Zanima ga katere 
stavbe ima občina, skratka premoženje. 
ODGOVOR: 
Odgovor je v prilogi. 

3. Prosil je za odgovor za nevarni odsek v Retečah. Da je prišla komisija in je dejala, da 
je vse v redu. Spraševal je, če imajo oni sploh kakšno možnost, da na licu mesta 
nekoga kaznujejo, če naredi prekršek. 

 
Župan je odgovoril, da so za to pri nas redarji. 
 
Davor TAVČAR (IDS) je imel pripombo na odgovor, ki je prišel iz Loškega muzeja. Notri je 
zapisano, da je navedeno v izjavi občinskega svetnika, kjer so navedene številke. Dikcija ni 
točna. On je postavil vprašanje na osnovi govoric, ki so mu prišle na ušesa. On ni nikjer 
izjavljal, kakšni so mesečni zneski in je prosil, da se to zabeleži v zapisnik. 
 
Rolando KRAJNIK (KEL) je dejal, da je županu v nedeljo poslal nekaj v zvezi z odlokom o 
kanalizaciji, pa ga zanima ali bo dobil odgovor.  
 
Župan je pojasnil, da bo dobil odgovor na naslednji seji občinskega sveta. Vsa svetniška 
vprašanja, ki so poslana kasneje, kot so poslani odgovori, bodo na naslednji seji 
odgovorjena. Vse, kar pošljejo svetniki, so zanj vprašanja, na katera bodo odgovori do 
naslednje seje. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da je to vprašanje relevantno za sprejemanje odloka. 
ODGOVOR: 
Župan ima pravico in po poslovniku tudi obveznost, da pobude in predloge svetnikov 
dopolni s svojim mnenjem. 
 
Mag. Mirjam JAN-BLAŽIĆ (SD). Na temo trave na pokopališču Lipica ni zadovoljna z 
odgovorom. To je tudi povedala na Odboru za gospodarske javne službe. Pričakovala je, da 
bo odgovor v tem smislu, da bo zagotovljeno, da se vsakih 10-14 dni vse površine, ki so 
vezane za to pokopališče, kosijo. 
Dejansko pa je stvar taka, da imajo na tem področju kar nekaj izvajalcev. Zato so tudi na 
Odboru za gospodarske javne službe prosili, da dobijo informacijo o tem kdo kaj vzdržuje in 
da se skladno s tem stvari uredijo. Ugovarjala pa je tudi na to, da je neopravičeno za stanje 
neurejenosti kriviti samo Loško komunalo, ker ta pogodbeno pokriva samo en del 
pokopališča.  
 
Župan je pojasnil, da je bilo vprašanje dano naprej Ministrstvu za delo. Oni so skrbnik tega 
dela in imajo tudi svojega izvajalca, ki pa opravlja delo dvakrat na leto. Ne more biti dvakrat 
na mesec, kot je tukaj zahteva. 
Če bodo hoteli izvedbo skladno s predlogom, je potrebno dati v proračun. Župan je menil, da 
je prav, da za to skrbi država, ker je to državnega pomena. 
Župan je dejal, da bodo dali ponovno urgenco na ministrstvo, da zagotovi kvalitetni servis. 
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ODGOVOR: 
Na območju Centralnega pokopališča Lipica je vojno pokopališče borcev NOB 
(jugozahodni del) in v hrib severnega dela pokopališča vkopana kostnica, namenjena 
pokopu žrtev povojnih pobojev. Oba dela sta kot »vojni pokopališči« v upravljanju 
Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti. Občina Škofja Loka je 
v preteklih letih preko izvajalca javne službe t.i. civilnega dela pokopališča (Loška 
komunala d.d. Škofja Loka) skrbela tudi za urejenost (za enak standard) "vojnega 
dela", čeprav ni primerno, da se s sredstvi, pridobljenimi iz javne službe, pokrivajo 
storitve druge dejavnosti in celo drugega skrbnika (država). O tem in o našem stališču 
smo obvestili pristojno ministrstvo in podali predlog ureditve. Na sestanku smo se 
dogovorili, da se z Ministrstvom za naslednje leto dogovorimo o urejanju vojnih 
grobišč v Občini Škofja Loka. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić: Na vprašanje vezano za odprtje dodatnega oddelka v vrtcu, tudi ni 
zadovoljna, ker tak odgovor pomeni, da nimamo nobenih rešitev do septembra. 
 
Župan je pojasnil, da so se uskladili z vodstvom vrtca. Iz naše občine je šest otrok, ki rabijo 
posebni oddelek, toliko je tudi mest. Trije so iz sosednje občine, eden se bo sedaj izpisal, V 
letošnjem letu bodo dobili vsi primerno oskrbo. 
Ravno v torek je bil prisoten pri delu s temi otroki s strani specialistov in posebnih terapevtov 
in so zelo pohvalili to dodatno delo, ki ga je posebej naroči in plača občina. Tako bo tudi v 
naprej. 
Hendikepiranim otrokom je potrebno nuditi več kot zdravim. Bolje je, da zdravim zmanjšajo 
normative, ne smemo pa preveč varčevati pri tistih, ki rabijo več skrbi. 
Žal pa letos ne morejo odpreti novega oddelka. Skupaj z ravnateljico vrtca so iskali možnosti. 
Ena se je pokazala v traški osnovni šoli, a žal prostor ni primeren. 
 
Martin TRAMPUŠ (IDS) je imel vprašanje v zvezi z delavci Loške komunale, ki naj bi prišli 
na Petrol. 
Z odgovorom je skrajno nezadovoljen. Kar je dobil, sploh ni odgovor. Prvič je omalovažujoč, 
ker pravi, da se vprašanje postavlja na osnovi nepopolnih informacij. Vprašanje je bilo 
postavljeno dejansko na osnovi uradnega dopisa, ki je bil poslan na Loško komunalo s strani 
Petrola in da se zadeva pač še ni rešila do konca in da še nihče ni prekršil zakona.  
On ve, da obstajajo različni členi, različna tolmačenja 75. člena Zakona o delovnih razmerjih 
in si ga različni pravniki različno razlagajo. To so jim povedali sindikalisti. Ampak tisti delavci 
so bili odpuščeni, vsi štirje, od tega je eden šel na čakanje, eden ja dobil odpravnino, eden 
pa še odpravnine ni dobil. V našem odloku piše, da se lahko na koncesijo prijavi samo 
nekdo, ki zagotovi zaposlitev tem delavcem. 
On je postavil konkretno vprašanje, na kakšen način je informacija prišla do svetnikov, ker 
jim je bilo zagotovljeno, da jih bo Petrol prevzel. Se pravi na kakšen način je informacija 
prišla do svetnikov? 
Kdo je sestavil pogodbo, za katero zatrjuje Petrol, da notri piše, da si bodo zgolj prizadevali 
zaposliti delavce, kljub temu, da v odloku piše, da jih morajo. 
Potem je postavil vprašanje kako je potekala pogodba in ali je v katerem od vmesnih faz bilo 
to zagotovilo dano, pa je bilo potem umaknjeno in če je bilo umaknjeno, na željo koga je bilo 
umaknjeno. 
Potem je konkretno vprašal kaj misli Janez Grošelj s tem, ko  pravi da si je z občino skupaj 
prizadeval najti rešitev, pa je ni našel. 
Vprašal je, če se je kdo na občini pogajal in želel vedeti to oz. ali g. Janez Grošelj laže. 
Vprašal je kaj ima občina namen narediti za zaščito teh delavcev. 
On ve, ker je pač nekaj časa delal v šoli, da je včasih potrebno vprašanje povedati dvakrat in 
zato je vsa ta vprašanja ponovil in zahteval, da do naslednje seje dobi odgovore. Bo dal tudi 
v pisni obliki. 
To je bilo izredno omalovažujoče do svetnika, ker so bila vprašanje izredno konkretna, 
odgovori pa v pavšalu, v enem odstavku. 
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ODGOVOR: 
Na vprašanje svetnika, postavljeno na 6. redni seji Občinskega sveta, je bil odgovor 
podan z upoštevanjem dejanskega stanja primera v času, ko je bil odgovor pripravljen, 
zato menimo, da je očitek »omalovažujočega odnosa« pretiran. Odgovor vsebuje 
dejstva, znana na dan oblikovanja odgovora in temelji na dejanskih podatkih in 
uradnih informacijah. 
Enako je tudi s tem odgovorom: tako Petrolu d.d. Ljubljana kot Loški komunali d.d. 
Škofja Loka smo posredovali poziv k pojasnitvi situacije in pojasnitvi postopka 
»zaposlitve zaposlenih pri koncesionarju v letu pred prenosom koncesije«. S Petrola 
d.d. Ljubljana smo prejeli sporočilo in dokazila, da so Petrol d.d Ljubljana in trije 
stalno zaposleni na Loški komunali d.d. Škofja Loka v letu pred prenosom koncesije, 
skladno s splošnim pravnim aktom - Odlokom o načinu izvajanja gospodarske javne 
službe dejavnost sistemskega operaterja distribucijskega omrežja zemeljskega plina 
na območju Občine Škofja Loka in o koncesiji te javne službe – in s spoštovanjem 
določb 75. člena Zakona o delovnih razmerjih, sklenili anekse k pogodbam o zaposlitvi 
in tako z dnem 1. 6. 2015 prešli k delodajalcu Petrol d.d. Ljubljana. Eden od stalno 
zaposlenih na Loški komunali d.d. Škofja Loka v letu pred prenosom koncesije, pa je 
delovno razmerje delodajalcu Loški komunali d.d. Škofja Loka že sam odpovedal z 
dnem 30. 5. 2015. Postopek in navedbe so v celoti, neodvisno od poročila Petrola d.d. 
Ljubljana, potrdili v Loški komunali d.d. Škofja Loka. 
Ker je bil celoten postopek "oddaje koncesije", vključno z določbami o zaposlitvi 
zaposlenih, izveden in zaključen skladno s predpisi in s sklenjeno pogodbo menimo, 
da nadaljnje podrobnejše opisovanje in razčlemba faz postopka in pojasnjevanje 
opravljenih dejanj komisije ter posameznih oseb v sicer kompleksnem postopku, ni 
potrebno.   + priloga: ». Ljubljana smo prejeli sporočilo in dokazila« kot »prilogo« sem 
po e-pošti prejel anekse k pogodbam o zaposlitvi. Menim,da jih ni modro prilagati in s tem 
javno objavljati, kljub temu, da bi podatke prekrili. Informacija zadošča, za »kakršnokoli 
morebitno revizijo postopka« je gradivo vloženo v zbirko dokumentarnega gradiva. 
 
K 8. točki. POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
Davor TAVČAR (IDS): 

1. Vprašanje se nanaša na objave cestnih zapor na občinski spletni strani, za kar je 
sedaj predvideno neko novo mesto, vendar je informacija tam ne ažurna in ne točna. 
Konkretno ni bila objavljena delna zapora pri Tehniku, delna zapora skozi Puštal in 
take stvari. Prosil je za odgovor, kdo je za to zadolžen oz. ali občina meni kaj resnega 
ukreniti s tem v zvezi, da bo to aktualno?  
ODGOVOR: 
Cestne zapore so imele vneseno isto stacionažo posameznega cestnega 
odseka, v programu in grafičnem prikazu  pa ni bilo predvideno, da sta lahko na 
isti stacionaži dve vrsti zapor. Lahko je le popolna ali delna. Programerji bodo 
preuredili grafični prikaz, da bosta v takih primerih na grafiki obe prikazani. 

2. Dal je pobudo, da se spet v Puštalu (predlagali so mu občani, ki tam stanujejo) naredi 
še en ležeči policaj in sicer med vstopom na nogometno igrišče in prvo ulico desno, 
če se gleda smer proti gradu. 

 
Župan je odgovoril, da bodo to uskladili s predsednikom krajevne skupnosti in če bo svet 
KS tako zahteval in stroka potrdila, bo to narejeno. 
ODGOVOR: 
Pobudo bo v novi sestavi najprej obravnavala tehnična komisija SPVCP skupaj s 
krajevno skupnostjo. 

 
Viktor ZADNIK (DeSUS) je dejal, da so ga občani Trate obvestili, da Loška komunala, ki 
skrbi za odvoz odpadkov, to dela zelo malomarno. Okoli vseh blokov je dobesedno smetišče, 
ker po tistem razporedu, ki ga je Loška komunala poslala vsem gospodinjstvom, se odvažajo 
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odpadki enkrat mesečno za individualne hiše in dvakrat mesečno za bloke. Prosil je, da se te 
zadeve uredijo, ker je to tudi sanitarno sporno sploh v teh vročih dnevih in ljudje postajajo 
nejevoljni tudi zaradi drugih zadev. Prosil je, da se to uredi z Loško komunalo, ker stvari niso 
povsem urejene.  
ODGOVOR: 
Vprašanje svetnika smo posredovali Izvajalcu javne službe in prejeli obširnejšo 
razlago in pojasnilo o stanju. Odgovor v celoti prilagamo gradivu. 
 
Mag. Jožica VAVPOTIČ SRAKAR (SMC): 

1. Predlagala je uvedbo občinske blagajne. Več občin v Sloveniji se je za to že odločilo, 
da se zaradi precej zaostrenih razmer omogočijo svojim občanom plačilo predvsem 
komunalnih prispevkov na občinskih blagajnah, kar pomeni brez provizije. So preverili 
v praksi tudi preko poslanske in svetniške skupine SMC: to obstaja in je dala pobudo, 
da k temu pristopi tudi Občina Škofja Loka. 
ODGOVOR: 
Z vprašanjem občinske blagajne smo se pričeli ukvarjati leta 2011, ko smo 
pričeli z zbiranjem informacij o možnostih uvedbe storitve (brezplačnega) 
plačilnega prometa za občane. Uvedba blagajne v okviru delovanja občinske 
uprave bi povzročila visoke stroške (pokriti bi bilo treba strošek zahtevane 
strojne in programske opreme za pripravo te storitve, dodatne stroške ureditve 
prostora za sprejemanje plačil (gotovine) ter obdelovanje posameznih in zbirnih 
plačilnih nalogov, stroške banke (odvajanja gotovine na banko, odprtje in 
vodenje posebnega računa, obdelovanja zbirnih nalogov,…) in strošek 
zaposlenega, ki bi storitev plačilnega prometa opravljal. Hkrati pa je ta varianta 
tudi neizvedljiva zaradi predpisov, ki urejajo delovanje lokalne samouprave in 
zahtevanega zmanjševanja št. zaposlenih javnih uslužbencev ter prepovedi 
novega zaposlovanja. Nadalje pristojnosti občin določa Zakon o lokalni 
samoupravi, ki pa ne predvideva možnosti izvajanja finančnih storitev, kot je 
plačilni promet. Banka Slovenije je občine opozorila na zakonodajni vidik 
izvrševanja plačilnih transakcij. Pogoje za opravljanje plačilnih storitev v 
Sloveniji ureja Zakon o plačilnih storitvah in sistemih, ki kot plačilne storitve 
opredeljuje tudi aktivnosti, ki omogočajo izvrševanje plačilnih transakcij in 
določa zaprt krog subjektov, ki lahko opravljajo plačilne storitve. 
Pri odločanju za uvedbo kakršnekoli oblike občinske blagajne, je treba poleg 
zgoraj navedenega upoštevati tudi dejstvo, da vse več bank oz. hranilnic nudi 
celo brezplačno obdelavo internih trajnih nalogov oz. direktnih bremenitev 
računov občanov ali pa za to storitev zaračuna le minimalne stroške. 
Že sedaj pa imajo naši občani možnost plačila računov Loške komunale brez 
stroškov plačilnega prometa tudi na sedežu družbe in v Hranilnici Lon. 

2. Dala ja pobudo, da se Občina Škofja Loka pridruži t.i. Zero Waste Slovenija. Nekaj 
občin je k temu že pristopilo in je čas, da se tudi naša občina tega loti. 
ODGOVOR: 
Pozdravljamo pobudo in smo kontaktirali iniciativo Zero Waste Slovenija. 
Preučili bomo možnosti za izvedbo delavnice v Škofji Loki in posnetek stanja s 
čemer se uradno prične postopek pristopa. 

3. Razvojni vrtec v vrtcih Škofja Loka. Rada bi celotno sliko kaj pomeni ne širitev 
razvojnega oddelka za letošnje leto, za naslednje leto, koliko je takih otrok in kdaj se 
bo pač to celostno rešilo? 
ODGOVOR: 
Svetniki ste pisno informacijo glede oblikovanja dodatnega razvojnega oddelka 
prejeli na občinski seji dne 11.6.2015, kjer je bilo med drugim podan tudi 
odgovor na vaše vprašanje; da so od treh otrok, ki so dali vlogo za razvojni 
oddelek, starši za enega podali odpoved in se bo vključil v vrtec v Kranju, 
druga dva pa bosta vključena v redni oddelek vrtca. V dogovoru z vodstvom 
vrtca smo iskali rešitev, da se jima zagotovi starosti primeren oddelek, pri 
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čemer bodo upoštevani tudi drugi prostorski pogoji, ki jih otroci z motnjo v 
duševnem razvoju potrebujejo (vključitev otrok v enoto Najdihojca oz. 
Pedenjped, kjer je senzorna soba, razvojni oddelek ali večnamenski prostor, ki 
omogoča različne oblike gibanja). Poleg tega bosta oba otroka dobila tudi 
stalnega spremljevalca in omogočena jima bo vsa dodatna strokovna pomoč v 
skladu z odločbo Zavoda RS za šolstvo. Vse dodatne stroške v zvezi s 
spremljevalcem in dodatnimi terapijami krije Občina Škofja Loka. 
Občina bo povečan vpis v razvojni oddelek reševala sistematično in 
dolgoročno in sicer v novih prostorih Vrtca Kamnitnik, katerega izgradnja je 
načrtovana v letu 2017. Rešitev vidimo v tem, da imamo v idejnem projektu tam 
že zasnovan prostor za en razvojni oddelek, v bližini pa bomo oblikovali še en 
tak oddelek, ki se bo lahko prilagajal glede na potrebe oz. trenutno stanje, kar 
pomeni, da bo v njem lahko redni oddelek vrtca ali pa še en razvojni oddelek. 

4. Ureditev odvajanja čiščenja komunalnih odpadnih voda v naselju Bukovščica, Knape, 
Ševlje, Bukovica, Praprotno. Iz baze so jim postavili vprašanje: Zakaj ni bila izdelana 
ocena investicije za celo čistilno napravo za vsa naselja? Ker gre za naselje, ki se 
nahaja na razdalji do max. 5 km? Glede na sedaj predstavljene variante, bi za 
izgradnjo skupne čistilne naprave potrebovali samo dodatne povezovalne vode hkrati 
pa bi na ta način s čistilno napravo lahko povezali še dvajset dodatnih stanovanjskih 
objektov, ki so v teh variantah izpuščeni oz. je predvidena zgolj individualna rešitev. 
ODGOVOR: 
Območja Občine Škofja Loka, na katerih gradnja javne kanalizacije zaradi 
gostote poselitev (PE) ni potrebna, je občinska uprava že v preteklih letih 
obiskala, opravila razgovore s krajani in člani svetov KS. Nato je bila za vsako 
od območji pripravljen predlog ureditve (variante) in izvedene seznanitve z 
idejnim projektom izvedbe (gradnja kanalizacije in komunalnih čistilnih naprav 
majhnih moči ali namestitev malih (individualnih) komunalnih čistilnih naprav). 
Vse je bilo opremljeno s predračuni in predlogi (idejami). Opredelitev o načinu 
izvedbe je bila prepuščena zavezancem. Ker na naslov občine do konca maja ni 
bilo poslanih stališč do dosedanjega postopka, smo svetom KS posredovali 
ponovno prošnjo, da do predloženega gradiva zavzamejo stališče. V avgustu 
smo prejeli predlog za ureditve enotnega kanalizacijskega sistema. Predvidoma 
v mesecu septembru bo srečanje z vodstvom krajevne skupnosti in projektanti 
in bomo uporabnikom predstavili predlog trase in predračunsko kalkulacijo. 

 
Župan je dejal, da bo projektant dal številke. Prebivalci so se sami odločili, da je tako bolj 
racionalno, ker so oni plačniki. 
ODGOVOR: Odgovor projektanta – Aeiforia, Darko Drašler, s.p., Ljubljana: 
»Če je vprašanje, koliko bi znašala investicija v skupno ČN, naj strošku investicije v 
DIIP-u, doda dolžino potrebnega kanala do skupne čistilne naprave (ta se lahko 
ugotovi tudi na spletu) in to dolžino pomnoži z 200€. Seštevek obeh je investicija v 
kanal, nato naj pogleda koliko PE se bo priključevalo, ter to število pomnoži s 300€. 
Skupni znesek je ocena potrebne investicije.« 
 
Tomaž PAULUS (SLS) je imel vprašanje glede zakupa medijskega prostora. V razpisu za 
medijski prostor je šlo za razpis, kar se tiče časopisa, revij in radia – za vse potrebe občine. 
V občinskem proračunu je postavka 8.3.1.14 v višini 89.000 € za leto 2015. Do 8. maja 2015 
je bila realizacija na postavki 60.032,82 €, 2/3 postavke je bilo že porabljene. Njemu je 
nerazumljivo za kaj se je njih svetnike onemogočalo s tem, da je občina na veliko trošila. 
Tudi če bi občina imela mesečno financiranje, ker proračun še ni bil sprejet oz. ker ni bilo 
razpisa, bi to lahko v največji meri pomenilo 30.000 €, v bistvu pa je bilo porabljenega 
60.000€. 
 
 
ODGOVOR: 
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Za celoten letošnji zakup medijskega prostora je bilo tako do 8. maja 2015 skupaj 
porabljenega 25.563€, večino od te vsote 17.240€ sodi v okvir, ki je bil že 
pravnomočno oddan na razpisu za zakup medijskega prostora (radio, časopis). 
Za zakup medijskega prostora v reviji, ki ga bo urejal ponovljeni razpis – ki je v teku – 
je bilo do omenjenega datuma porabljeno 8.296€. 
Ker bo režim objav prispevkov občinskih svetnikov urejala prav pogodba (za vseh 28 
hkrati), ki jo bomo podpisali po dokončni izvedbi omenjenega javnega razpisa za izbor 
revije, v kateri bomo zakupili medijski prostor za objave, dotlej svetniki svojih 
prispevkov ne morejo brezplačno objavljati v reviji, predstavitve v časopisu pa so se 
že pričele. 
 
Naslednja zadeva: najlepše se je zahvalil g. Štremflju iz gasilskega občinskega poveljstva 
Škofja Loka, ki je svetnikom omogočil eno lepo izkušnjo biti gasilec. Videli so kako se to 
odvija v praksi. 
Zanimalo ga je kaj je bilo narejenega do sedaj za vrtec na Kamnitniku? 
ODGOVOR: 
Načrtovanje izgradnje Vrtca za Kamnitnikom poteka že kar nekaj let in to iz več 
razlogov: V Vrtcu Škofja Loka se zaradi ugodnih demografskih kazalcev v Občini 
Škofja Loka vsako leto povečuje število oddelkov. Poleg tega pa postajajo posamezne 
enote vedno starejše in potrebne celovite obnove. Značilen pa je tudi trend 
povečevanja deleža vključenosti otrok v predšolsko vzgojo in varstvo. Naša želja je 
tudi izselitev iz Dijaškega doma, enota Čebelica, kjer imamo prostore v najemu (ti 
prostori pa tudi normativno niso povsem ustrezni). 
Bistven začetni element samega postopka ureditve prostorskih kapacitet na območju 
nekdanje vojašnice (Kamnitnik) je bila pridobitev zemljišča s strani države Republike 
Slovenije na Občino Škofja Loka. Pripravljene so bile že različne idejne variante vrtca, 
tako za 12 – oddelčni vrtec ali 18 – oddelčni vrtec. Na podlagi idejnih zasnov nam je 
podjetje APR d.o.o. Ljubljana pripravilo DIIP (dokument identifikacije investicijskega 
projekta) za »Izgradnjo nizkoenergetskega vrtca Kamnitnik na območju stare 
vojašnice Škofja Loka«. Z navedenim dokumentom smo investicijo tudi prijavili na 
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport, za pridobitev sofinancerskih sredstev. 
V zvezi z izgradnjo Vrtca Kamnitnik pa ves čas poteka tudi komunikacija z vodstvom 
Vrtca Škofja Loka, s katerim so bili opravljeni ogledi štirih kvalitetnih vrcev. 
 
Mag. Mirjam JAN-BLAŽIĆ (SD) 
Glede na precejšnje zaplete in različna tolmačenja pravnikov o veljavnosti Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Loški muzej Škofja Loka z zakonodajo in akti Občine Škofja Loka 
je predlagala: 

1. da občina kot ustanoviteljica zavoda prične takojšen postopek za spremembo oz. 
uskladitev le-tega z Zakonom o uresničevanju javnega interesa za kulturo, Zakonom 
o zavodih in Statutom Občine Škofja Loka. 

2. da Statutarno pravna komisija da v svoj program dela pregled usklajenosti vseh 
odlokov o ustanovitvi javnih zavodov, kjer se občina pojavlja kot so ustanoviteljica, z 
veljavno zakonodajo. 

 
Gre za to, da je občina kot ustanoviteljica dolžna spremljati in skrbeti za pravočasno 
usklajevanje teh aktov z veljavno zakonodajo. 
 
Župan je dejal, da je predvidena najprej sprememba statuta občine, potem pa posledično 
tudi drugi akti, tudi za Loški muzej. 
 
Veronika HARTMAN (PL): Že kar nekaj občanov jo je kontaktiralo glede zapiralnega časa 
Knjižnice Ivana Tavčarja za odrasle. Smatrajo, da se poleti prezgodaj zapira, saj mnogi 
zaposleni prihajajo pozno domov, ko je še vroče. Kljub dopustom ljubitelji knjig tudi poleti 
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mnogo berejo in prijetno je stopiti v knjižnico, ko vročina popusti. Dala je pobudo, da se 
ugotovi, če knjižnica lahko ostane odprta vsaj do 19.30 ure. 
 
Župan je dejal, da bodo pobudo poslali vodstvu knjižnice. 
ODGOVOR: 
Knjižnica Ivana Tavčarja bo med počitnicami v mesecu avgustu izvedla anketo med 
uporabniki, potem pa bodo o tem (rezultati ankete in prejete pobude) poročali  ter  
seznanili člane sveta zavoda. 
Svet knjižnice bo v februarju 2016 sprejemal Plan dela  za leto 2016, del katerega je 
običajno tudi poglavje Odprtost knjižnice, tako da bodo morebitne spremembe glede 
urnika odprtosti realizirane v poletju 2016. 
Vsekakor je vodstvo knjižnice odprto za pobude in predloge, le z anketo bi radi poprej 
ugotovili "širši interes" in morebitne dodatne predloge. 
 
Borjana KOŽELJ (PL) je od prebivalcev vasi Vešter dobila vrsto vprašanj. Dala je pobudo, 
da se ti problemi odpravijo. 
Vas Vešter je samostojno naselje (je v imenskem kazalu Atlas Slovenije), a je napis s tem 
imenom izginil in dobila je pobudo: 

1. da se postavi krajevna tabla VEŠTER in se tudi avtobusna postaja poimenuje 
VEŠTER in ne Trnje  
ODGOVOR: 
Vsa prometna signalizacija je postavljena skladno s projektom rekonstrukcije 
regionalne ceste med Podlubnikom in Klančarjem. Severno od regionalne ceste 
je smotrna postavitev table za ulični sistem naselja Vešter. V Veštru bomo 
razširili območje 30 km/h iz smeri Trnje. Ime za avtobusno postajališče je bilo 
izbrano na podlagi predloga KS Stara Loka – Podlubnik v letu 2008 za 
postajališče v smeri center. Za smer Selška dolina je bilo prav tako zgrajeno 
novo postajališče oziroma kot drugi par postajališča Trnje. Zaradi lažje in 
enostavnejše uporabe javnega prevoza se običajno pari postajališč imenujejo 
enako. 

2. da se postavijo table z oznako ulice in hišne številke kot je tudi v sosednjih vaseh. 
ODGOVOR: 
Predlog je bil poslan na krajevno skupnost, da vključi v plan investicij. 

3. da se po gradnji kanalizacije cesta vrne v prvotno stanje. 
ODGOVOR: 
Vse ceste in površine na katere je bilo poseženo zaradi gradnje javne 
infrastrukture, so povrnjene v stanje pred posegom ali na boljše. 

4. da se uredi cestna razsvetljava pri hiši 13 A, ki je že bila pred gradnjo kanalizacije in 
je kabel zasut. 
ODGOVOR: 
Vzpostavitev javne razsvetljave bi bila smotrna ob rekonstrukciji ceste oziroma 
skladno s predlaganim planom krajevne skupnosti. Zadevo si bomo prav tako 
ogledali na terenu z vzdrževalcem, ter predstavnikom krajevne skupnosti, ter 
preverili navedbe. 

5. in še vprašanje: v zahodnem delu vasi je plin. Ali bo napeljan tudi v vzhodni del? 
ODGOVOR: 
Po reorganizaciji izvajanja službe aprila letos, Občina Škofja Loka iz 
proračunskih sredstev ne vlaga več v širitev plinovodnega omrežja. Širitev in 
opremljanje zemljišč s plinovodnim omrežjem podpiramo, odločitev o 
investicijah pa sprejema koncesionar, Petrol d.d. Ljubljana. 

 
Lea Leona MLAKAR (PL): Prostor, kjer je nekoč stalo poslopje dijaškega doma, še pred 
dnevi, pa so bili tam parkirani avtomobili, je sedaj ograjen z žico. Ker je že velikokrat videla 
mlade kolesarje, da so si izbrali bližnjico z zgornjega parkirišča (pri nekdanji Odeji) do 
Gorenjske banke, žica pa je tako tanka, da se jo opazi šele, ko se vidi viseti nekaj plastike na 
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njej, se lahko pripeti huda nesreča. Glede na to, da ta predel ni niti ponoči dobro osvetljen, 
kjer je svetilka javne razsvetljave zakrita z drevesno krošnjo, se lahko zgodi, da tudi kak 
pešec naleti na »nevidno« oviro. Prosila je, da se ta prepreka nemudoma vidno označi, da 
ne bi prišlo do nepotrebnih poškodb. 
ODGOVOR: 
Na Eri d.o.o. so po nekajkratnih pozivih obljubili, da bodo pristopili k ureditvi zadeve. 
 
Metod DI BATISTA (SLS) se je navezal na vprašanje dr. Podlogarjeve na prejšnji seji, ko je 
vprašala v zvezi z jaški: ali je to del investicije ali ni. V odgovoru ni bilo pojasnjeno ali je to 
obveza izvajalca, ki ima pogodbo na ključ na primarnih vodih. To vprašanje je on že večkrat 
postavil. Gre za to, da je na portalu javnih naročil prebral pri javnem razpisu za primarni vod, 
ki je narejen po principih Fidiga, da je moral izvajalec projektirati in zagotoviti projektno 
dokumentacijo in da je za hišne priključke predviden poseben padni jašek s priključkom na 
glavni kanal, ki je lociran izven vozne površine. 
Da je naročnik resno mislil s tem, da je ta vpadni jašek del te investicije, kažejo tudi 
pojasnila, ki jih je naročnik dajal v fazi priprave ponudb in kjer je nek ponudnik vprašal ali so 
jaški na parcelah lahko betonski. Odgovor je bil: jaški na parcelah naj bodo iz enakega 
materiala kot revizijski jaški in morajo biti izvedeni v skladu z zahtevami razpisne 
dokumentacije. 
Ali je pozneje bilo v okviru tega javnega naročila kakšen dodatek ali aneks, on ne ve. Vendar 
če bere to osnovno dikcijo iz razpisa, potem mu ni jasno zakaj izvajalec v okviru pogodbe na 
ključ, teh jaškov ni izvedel. Želel je ta odgovor. 
 
Župan je rekel, da bo še enkrat podan pisni odgovor, čeprav je bilo že dvakrat odgovorjeno. 
ODGOVOR: 
Občina Škofja Loka je v vlogi za pridobitev pomoči Kohezijskega sklada EU vpisala 
(takrat je le to lahko bila predmet vloge in sofinanciranja) obnovo in gradnjo izključno 
PRIMARNE kanalizacije. »Pomoč« oziroma sofinanciranje kohezijskega sklad EU in 
proračuna RS so upoštevana kot tuja sredstva. Izgradnja »hišnih priključkov« oziroma 
priključevanje objektov na javno infrastrukturo (revizijski jaški in priključek) ni bil 
predmet vloge, ne odločbe, ne pogodbe o sofinanciranju EU in RS ne naročila in ne 
zaveza izvedbe izvajalca. Obveznosti lastnikov objektov (priključevanje objektov na 
javno kanalizacijo) ne morejo biti vključene v investicije, ki so predmet javnega 
financiranje in sofinanciranja EU in RS. Izvajalec je torej bil obvezan zgraditi in je 
zgradil PRIMARNO JAVNO KANALIZACIJO. Odgovore na vprašanja glede sestave 
(obseg) hišnega priključka in o priključevanju objekta ter o pravicah in dolžnostih 
priključevanja na javno kanalizacijo je treba poiskati v Odloku o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske odpadne vode ter izvajanju posebnih storitev  - Uradni list 
RS, št. 13/2009, 14/2011 in 6/2015, primeroma v poglavju V. POGOJI ZA 
ZAGOTAVLJANJE IN UPORABO JAVNIH STORITEV,  Priključitev na javno 
kanalizacijsko omrežje. 
 
Rolando KRAJNIK (KEL) je dobil informacijo, da je na gradu potrebno pokositi, da pa sedaj 
ni tam nobenega izvajalca. Kako je sedaj s tem?  
 
Župan je pojasnil, da imajo okrog grajskega zidu sedaj eno težjo zadevo. Zaradi lanskega 
dežja in slabega odvodnjavanja se je sprožil plaz. Zadevo so rešili v tem tednu toliko, da je 
bil zabetoniran pogreznjeni del poti. V pripravi pa je projekt ureditve plazine in poti z 
odvodnjavanjem.  
 
Rolando Krajnik je šel v službo od gostilne Vigred, naprej desno po prednostni cesti proti 
podhodu, z leve strani pa pride prednostna cesta, ki gre proti Ljubljani mimo železniške 
postaje na strani Sore. Tam je namreč znak, da ni prednostna cesta. Na hiši je znak, ki pa ni 
viden in ga je potrebno očistiti, da se bo videlo. 
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ODGOVOR: 
Vožnja po prednosti cesti Novo naselje - Vigred, v križišču ceste Godešič – Reteče - 
Zg. Senica desno, ne predstavlja posebne nevarnosti za udeležence v prometu. Cesta 
je prednostna, vendar je ni potrebno posebej označevati, saj velja desno pravilo. Prav 
tako velja desno pravilo za voznika, ki vozi v smeri Zg. Senice, ob železnici in bi se 
moral v vsakem primeru ustaviti in prepričati, da je vključevanje varno. V preteklosti 
smo v tem križišču že odkupili del zemljišča za povečanje radija in preglednosti, 
vendar le-ta še vedno ni zadostna, zato je neprednostna cesta dodatno označena z 
vertikalno signalizacijo »ustavi«, dopolnilno tablo oddaljenosti do mesta ustavitve, 
talno STOP črto in talnim napisom STOP. Prav tako je na nasprotni strani ceste 
postavljeno ogledalo, v katerem voznik na neprednostni cesti pravočasno zazna oviro 
iz smeri Vigred. Torej je križišče opremljeno nadstandardno. Res pa je prometni znak z 
dopolnilno tablo postavljen v živi meji in po višini odstopa od običajnih postavitev. 
Čeprav lastnik skrbi za obrezovanje, zarastje večkrat prehiti vzdrževanje. Na privatna 
zemljišča izbrani vzdrževalec cest ne sme posegati. V podobnih primerih je najbolj 
učinkovit lokalni dogovor med lastnikom, vzdrževalcem ceste in pristojno Krajevno 
skupnostjo. Lokacija je bila večkrat omenjena kot nevarna točka, vendar podatkov o 
prometnih nesrečah ne beležimo. Enostavno povedano: v tem križišču ne bi 
potrebovali nobenih oznak, vozniki bi morali le bolje poznati cestno - prometne 
predpise… in jih tudi dosledno spoštovati. 
 
Zanimalo ga je če obstaja kakšna polica glede odškodninske odgovornosti pripravljavca. 
Bojijo se, da bodo pri tem odloku, ki bo danes na žalost verjetno sprejet, nastali določeni 
stroški in ga je zanimalo če je pripravljavec predložil kakšno garancijo, če to ni v skladu z 
zakoni, če bo ta škoda lahko povrnjena. 
ODGOVOR: 
Temeljne odgovornosti projektanta so urejene v Obligacijskem zakoniku (Uradni list 
RS, št. 97/07; http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-4826-uradno 
prečiščeno besedilo, v nadaljnjem besedilu: OZ). Pripravljavec kot projektant ima 
odškodninsko zavarovano svojo dejavnost. V kolikor tovrstna odgovornost 
pripravljavca za pripravo splošnega akta ni zajeta v navedenem zavarovanju 
dejavnosti pripravljavca, bi odškodninski upravičenec moral vložiti tožbo za poplačilo 
takšne odškodninske odgovornosti. 
 
Isto velja za župana. V primeru, da se bo izkazalo, da so zadeve, ki se bodo danes na žalost 
sprejele, proti zakonite, če bo župan odstopil? 
 
Župan je odgovoril, da ne bo odstopil. 
 
Rolando KRAJNIK (KEL) je postavil naslednje vprašanje po elektronski pošti: 
V skladu z 17. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Škofja Loka je podal vprašanje 
v zvezi z Odlokom o opremljanju stavbnih zemljišč, ki je bil sprejet 11. junija 2015. Zahteval 
je podrobno pojasnilo izvora in razčlenitev za naslednje postavke v besedilnem delu 
Programa opremljanja stavbnih zemljišč za območje Občine Škofja Loka, ki so navedene na 
strani 26 in 27 in sicer: 

- Čistilne naprave 1.000.161,70€, 
- Zbirni mestni kanal 1.396.553,11€, 
- Zbirni kanal Trata 968.032,98€, 
- Zadrževalni bazen deževnih voda pred CČN 551.058,26€, 
- CČN Škofja Loka 6.565.298,29€, 
- Cenitveno poročilo (2) 1.280.222,35€, 
- Cenitveno poročilo (3) 99.720,21€, 
- Podatki preneseni iz evidenc Loške komunale, d.d. 5.069.794,02€, 
- Vnos na podlagi podatkov o nabavi 6.093.822,17€, 
- Podatki preneseni iz evidenc Loške komunale, d.d. 787.915,01€ in 
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- Vnos na podlagi podatkov o nabavi 212.246,69€. 
ODGOVOR: 
Podrobno pojasnilo izvora postavk se nahaja v besedilnem delu Programa opremljanja 
stavbnih zemljišč za območje Občine Škofja Loka, na strani 26 in 27 ter je razvidno iz 
razpredelnic št. 17. in 18. In sicer je naveden projekt in/ali vrsta omrežja in vir iz 
katerega se je povzela oz. pridobila vrednost ter skupna vrednost. 
Gradivo na katerega se nanaša prejšnji odstavek je bilo posredovano občinskim 
svetnikom kot gradivo k 11. točki dnevnega reda 7. seje občinskega sveta dne 
11.6.2015 in je dostopno na povezavi 
http://www.skofjaloka.si/default.aspx?Tip=1551651&KeyID=96&Naslov=Seje_obcinske
ga_sveta. 
 
Mag. Jožica VAVPOTIČ SRAKAR (SMC) je dejala, da so prej govorili o izvedbi v prvotno 
stanje. Občani jih sprašujejo na koga ali kaj naslovijo prošnjo, pobudo ali zahtevo, da se jim 
posest povrne v prvotno stanje po izvedbi kanalizacije, ker je marsikje še neurejeno oz. so 
jim poškodovali oz. uničili del posesti. 
 
Župan je odgovoril, da se naj obrnejo na občino na občinski elektronski naslov. To bo pa 
potem reševal nadzornik. 
 
Mag. Vavpotič Srakar je dejala, da je do nje prišla informacija, da se bo na prizorišču vrta 
Loškega gradu začeli odvijati različni koncerti. Zanimalo jo je ali je sprejeta kakšna strategija 
kaj sodi v takšno okolje? Zanimalo jo je ali je že kaj odobrenega? Kakšne zvrsti glasbe so 
tukaj predvidene? 
Njeno osebno mnenje je tako, da v tak prostor sodijo tradicionalne zvrsti glasbe. Je pa tako, 
da imajo tudi v drugih mestih občasno rock festivale in podobno. Ni pa pač primerno, da se 
taka zvrst glasbe vrti do šeste ure zjutraj, ker tukaj ljudje stanujejo. Rada bi odgovor kakšna 
je strategija in kakšna zvrst glasbe bo tukaj ter kdo bo to odobril. 
ODGOVOR: 
Informacija, »da se bodo na prizorišču na vrtu Loškega gradu pričeli odvijati različni 
koncerti« je povsem napačna. Koncerti in različni kulturni dogodki so na Loškem 
gradu že stalnica in se ne bodo pričeli šele to leto. 
Škofja Loka je v širši zavesti že dolgo prepoznavna kot izjemno dinamično in 
ustvarjalno kulturno središče in žarišče širšega nacionalnega pomena, katere pomen 
daleč presega zgolj lokalne okvire. Naj spomnimo le to, da je s Škofjeloškim 
pasijonom patra Romualda Marušiča iz leta 1721, ki je prvo dramsko besedilo 
zapisano v slovenskem jeziku, na ulicah in trgih mesta ''shodilo'' slovensko 
gledališče. V Loki že od leta 1970 podeljujemo tudi prestižne Severjeve nagrade za 
najbolj odmevne dosežke na področju dramske igre. 
V začetku 20. stoletja so v mestu in okolici ustvarjali Ivan Grohar in ostali slovenski 
impresionisti. Tukaj so nastala nekatera najbolj prepoznavna, ikonična dela 
slovenskega impresionizma. Mesta samega se je v nacionalni kulturni zavesti oprijel 
naziv ''Slovenski Barbizon'' in je prepoznan kot rojstno mesto slovenske likovne 
moderne. Bogata likovna tradicija se skozi zbirke in razstave v galerijah Loškega 
muzeja in Sokolskega doma ter bogato in vitalno ustvarjanje Združenja umetnikov 
Škofje Loke nadaljuje in nadgrajuje tudi v sedanjem času. 
Škofja Loka je svoje Muzejsko društvo dobila že v letih pred drugo vojno, s svojim 
živim in razvejanim delovanjem ter izdajanjem domoznanske publikacije ''Loški 
razgledi'', ki ji z 61 izdanimi številkami ni para v slovenskem prostoru. 
Škofja Loka je s svojo glasbeno dejavnostjo, Glasbeno šolo, šolskimi zbori, Mestnim 
pihalnim orkestrom in številnimi pevskimi in drugimi glasbenimi društvi prepoznavna 
tudi kot ustvarjalno glasbeno prizorišče. K temu je zagotovo pripomogla tudi 
kakovostna in sedaj že zelo kontinuirana tradicija organiziranega koncertnega 
delovanja. V letu 2015 smo tako obeležili že 7. obletnico Mednarodnega cikla 
koncertov in 6. sezono Kristalnega abonmaja, ki smo jo nadgradili tudi s posebnim, 
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zelo specifičnim Otroškim abonmajem – ki je natanko to, kar pravi podnaslov, 
umetnost otrokom. 
Poleg tega je v Škofji Loki že dolgoletna tradicija organizacije poletnega – v veliki meri 
glasbenega – festivala »Pisana Loka«. Poleg tega ima Škofja Loka z dolgoletnim 
programom MKC Rdeča Ostriga tudi zelo prepoznavno in profilirano tradicijo 
alternativnega glasbenega ustvarjanja, Loški pub pa je vse bolj priljubljeno prizorišče 
nekoliko tradicionalnejših rockovskih ustvarjalcev. Občasno, z organizacijo koncertov 
oziroma nastopov, glasbeni utrip mesta bogatijo in popestrilo tudi nekateri drugi 
gostinski lokali v mestnem središču: Kavarna Homan, Štenge, Vahtnca, Jesharna, 
Lunca…. 
Vse našteto, kot rečeno, potrjuje status Škofje Loke, kot živahnega in dinamičnega 
sodobnega kulturnega središča. To dejstvo smo kot primerjalno prednost jasno 
prepoznali tudi pripravljavci nove Strategije razvoja Občine Škofja Loka 2025+, kjer je 
''Pisana Loka'' opredeljena kot Privlačno mestno jedro in prepoznavna turistična 
destinacija. Eden od temeljnih ciljev strategije oziroma usmeritev, pa je prav 
spodbujati vključevanje kulture v turizem, to pomeni ureditev odprtih površin starega 
mestnega jedra in trženjsko pozicioniranje destinacije Škofja Loka… 
Te cilje je že upoštevala lanskoletna celovita prenova Cankarjevega trga in Blaževe 
ulice, ki je v starem mestnem jedru oblikovala nekatere urbane mikro-ambiente, ki so 
hkrati tudi imenitna, zelo specifična javna koncertna prizorišča. Naša kulturna politika, 
ki jo usklajeno vodijo pristojne službe občinske uprave in Zavod za kulturo Škofja 
Loka, je da posamezne kulturne (kulturne, gledališke, družabne) prireditve in dogodke, 
kar najbolj premišljeno umeščamo v primerne prostorske ambiente, ki jih na ta način 
tudi ustrezno oživljamo in prezentiramo. 
Večina komornih koncertov Kristalnega abonmaja se tako odvije v Kristalni dvorani. 
Tam se odvije tudi večina sporeda Otroškega abonmaja, ki pa se v pomladanskem 
času preseli tudi na vrt Sokolskega doma. Vrt sokolskega doma s pridom izkoriščajo 
tudi nekatere prireditve poletne Pisane Loke, ki so na novo odkrile nekatera »skrita« 
prizorišča, ki so po prenovi zasijala v popolnoma novi podobi: ploščad na 
Cankarjevem trgu ima svojevrsten skorajda mediteranski značaj. Koncerti iz sporeda 
Mednarodnega cikla koncertov pa se največkrat odvijejo v intimni atmosferi kapelice v 
Papirnici. Večji koncerti Pisane Loke in zimskega Belega decembra pa se odvijejo tudi 
na Mestnem trgu in na parkirišču pred Upravno enoto. 
V Škofji Loki pa premoremo tudi eminentno koncertno prizorišče na Loškem gradu, ki 
onkraj vsakega dvoma, sodi med najimenitnejša odprta koncertna prizorišči v državi. 
V letu 2014  so bili tako na grajskem vrtu: 
- zaključni koncert kristalnega abonmaja: 2 Cellos; 
- v okviru Škofjeloške noči je septembra 2014 tam nastopila vrsta slovenskih 
skupin, zvezde večera so bili Sidharta; 
- V okviru Pisane Loke 2014 je bil na dvorišču Loškega gradu koncert skupine 
Laibach. 
V letu 2015 so bili izvedeni  in so predvideni koncerti: 
- spomladi se je na grajskem vrtu odvil muzikal ''Cvetje v jeseni''; 
-  junija pa tradicionalni ''Večer viž v narečju'', ki ga tradicionalno organizira 
Radio Sora; 
- letos avgusta bodo v okviru Pisane Loke 2015 na Loškem gradu nastopili 
Bajaga & Instrukori, 
- za Škofjeloško noč 2015 pa nas bodo predvidoma obiskali legendarni Vlado 
Kreslin, Mali Bogovi in Plavi orkestar. 
Poleg zgoraj naštetih je na grajskem dvorišču letos nastopal le še duo Drajnarjeva 
vampa, ki verjetno res ne spada v tradicionalne zvrsti glasbe, kot trdi svetnica, ampak 
s svojo svežino v glasbeni zvrsti, ki jo sama imenujeta »družbeno kritični šanson« 
predstavljata moderno glasbo. 
Poleg izbora najprimernejših koncertnih prizorišč, se strokovne službe na Občini 
Škofja Loka že vrsto let prizadevamo tudi za vzpostavljeno sožitje s prebivalci Škofje 
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Loke. Za vse navedene koncertne prireditve smo tako izdali dovoljenje do 23. oziroma 
24. ure. Edina izjema je bila lanskoletna prireditev Loška noč, ko smo zavoljo velikega 
števila nastopajočih skupin, dovoljenje podaljšali do 3. ure zjutraj. 
Naj še dodamo, da se vsi koncerti na Loškem gradu odvijejo z vednostjo in v soglasju 
z upravljavcem prireditvenega prostora, Loškim muzejem. Prav tako pa so izdana 
dovoljenja za uporabo javnih površin in povečano obremenitev s hrupom v skladu s 
predpisano zakonodajo, ki določa trajanje koncertov ter druge pogoje glede 
prireditvenega prostora. 
Naj sklenemo, verjamemo, da smo tudi z organizacijo kakovostnih koncertov in drugih 
prireditev (na prostem) Škofjo Loko uspeli pozicionirati na zemljevid kulturnega in 
družabnega dogajanja. Obenem pa zasledovati strateški usmeritvi, ki nam nalaga 
vključevanje in spodbujanje kulture v turizem. Koncertna ponudba v Škofji Loki 
postaja vse bolj prepoznaven in nepogrešljiv del/segment našega kulturnega turizma. 
Vse svetnice in svetnike Občinskega sveta Občine Škofja Loka, pa skupaj z drugimi 
občankami in občani ter obiskovalci od vsepovsod, prijazno vabimo, da se udeležijo 
že letošnjih poletnih kulturnih prireditev. Festival Pisana Loka 2015 je v polnem teku. 
 
Klemen ŠTIBELJ (NSi): 

1. Leta 2011 ali 2012 je občina odkupila 2. nadstropje Name in tam naredila otroški 
oddelek. To je pohvalno. Tukaj pa sedaj opozarja, da je dobil informacijo, da bo prej 
ali slej prišlo tudi do prodaje 1. nadstropja in zato poziva občino oz. pristojne v 
občinski upravi, da temu sledijo, da nam ne bi ta vlak odpeljal. Pogovarjali so se, da 
je smiselno, da se stvar celovito uredi. Hkrati je pozval občino, da pripravi elaborat za 
ta odkup. Leta 2011 ali 2012 je bilo precej problemov s tem, da so se zelo na hitro 
odločili. Sedaj pa imajo čas in je predlagal, da bi izpeljali postopek tako, da bodo 
stvari v redu narejene. 

 
Župan je odgovoril, da je zadeva že pol leta aktualna ne za prodajo 1. nadstropja, ampak za 
prodajo dela pritličja in jasno je bilo, da v primeru drugega solastnika gradnje ne bo mogoče 
izpeljati. Občina ima do leta 2018 možnost odkupa, če bo občinski svet na pobudo občinske 
uprave sprejel tako odločitev in če bo denar. 
Drugo pa je: iz tega so naročili študijo izvedljivosti za tri lokacije: ena je na Nami, druga je v 
vojašnici, tretja pa je prazen prostor na Kapucinskem predmestju. 
 

2. Gre za njegovo nekaj mesečno razpravljanje: sklep o oblikovanju cen za čiščenje 
greznic. V odgovoru, ki ga je dobil za to današnjo sejo, piše in je tudi predloženo, da 
je občina sklenila aneks št. 11 k tej koncesijski pogodbi, s katero je tudi dogovorjeno, 
da je Loška komunala tista, ki izvaja čiščenje greznic: odvoz blata in čiščenje. 
Tukaj sta problematični vsaj dve stvari: sklep o tej storitvi je občinski svet potrdil v 
začetku januarja in to tudi v aneksu v 1. členu piše, da je z dnem 14. 12. uveljavljen 
sklep o cenah storitev…, ki se začnejo uporabljati s 1. 3. Aneks je bil podpisan 27. 2., 
hkrati pa v 4. členu piše, da bo elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitve javne 
službe, ki ga predlaga izvajalec predložil pristojnemu organu v potrditev. To se pravi, 
da je v aneksu zapisano nekaj, kar se bo naredilo, drugače pa se je to zgodilo že 
januarja. Aneks je kontradiktoren. Drugo pa je to, da ta aneks, kljub temu, da je bil za 
ta del storitve sklenjen, je prešibek. Za ta del opravljene storitve bi morala občina 
objaviti razpis. Izvirni greh vsega tega je bil narejen leta 1998, ko je bil objavljen 
razpis za podelitev koncesije in na podlagi tega je bila sklenjena koncesijska pogodba 
in v njej jasno piše, da predmet koncesije po tej pogodbi ni odvoz in čiščenje 
komunalnih odpadov iz greznic. Ker notri piše, da to ni predmet koncesije, ne morejo 
tudi kar skleniti aneksa. Če te alineje notri v osnovni koncesijski pogodbi ne bi bilo, bi 
bil aneks teoretično možno skleniti, zato pa ne. In zaradi tega on predlaga oz. prosi, 
da občina pridobi pravno mnenje o tem ali je v konkretnem primeru ravnala prav oz. 
on zagovarja, da ne, da se dvomi razblinijo. Vsaj do naslednje seje naj imajo svetniki 
na mizi mnenje ali je ta aneks dopusten ali ne. On je z dveh strani dobil, da je ne. 
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ODGOVOR: 
Celoten sistem odvajanja komunalnih in padavinskih odpadnih voda na čistilno 
napravo in čiščenje na območju Občine Škofja Loka je urejen in deluje skladno 
s predpisi in pravnim redom Republike Slovenije. Sistem odvajanja in čiščenja 
je enovit in ga je treba razumeti kot eno obvezno gospodarsko javno službo, ki 
jo mora zagotavljati vsaka občina. Izvajanje te javne službe ima občina 
določeno kot koncesionirano in velja na celotnem območju občine. Temu 
pritrjuje tudi določba Uredbe o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske 
odpadne vode, ko v prvem odstavku drugega člena, v alinejah dve, tri, štiri in 
pet, opredeljuje naloge javne službe, ki jih mora opravljati izvajalec javne 
službe: - prevzem komunalne odpadne vode in blata iz nepretočnih greznic, 
malih komunalnih čistilnih naprav z zmogljivostjo, manjšo od 50PE, in malih 
komunalnih čistilnih naprav iz sedmega odstavka 7. člena citirane uredbe; - 
čiščenje in obdelava komunalne odpadne vode in blata iz prejšnje alineje na 
komunalni ali skupni čistilni napravi; - zagotavljanje izvedbe prvih meritev in 
obratovalnega monitoringa ali izdelave ocen obratovanja za male komunalne 
čistilne naprave z zmogljivostjo manjšo od 50PE; - zagotavljanje izvedbe prvih 
meritev in obratovalnega monitoringa za male komunalne čistilne naprave iz 
sedmega odstavka 7. člena te uredbe. S tem vedenjem in na taki predpostavki 
sta koncesionar in koncedent že leta 1998 sklepala koncesijsko pogodbo. Ne 
glede na zapisano, da predmet koncesije ob času podpisa (ker za to še ni bilo 
ne tehničnih in ne pravnih temeljev) ni praznjenje individualnih greznic, sta 
drugačno ureditev predvidela v prehodnih določbah pogodbe, kjer je izrecno 
navedeno, da se praznjenje greznic z aneksom h koncesijski pogodbi uredi, ko 
bo za to obstajala pravna podlaga (splošni akti, ki bodo urejali ta področja). Z 
namenom uresničitve tega cilja sta pogodbeni stranki parafirali Aneks št. 5 in 
kasneje (2015) sklenili še Aneks št. 11 k predmetni Koncesijski pogodbi in tako 
dokončno uredili izvajanje in opravljanje storitev v zvezi z greznicami in malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami. 

3. V zadnjem Loškem utripu je prebral, da občina in tudi on kot župan zelo pozdravlja 
prihod Messerja v Škofjo Loko. Predlagal je, da se občina oz. uprava maksimalno 
angažira, da se pospešijo pridobitve oz. da se Messerju omogoči, da lahko čim prej 
tam postavi svoje podjetje, ker na ta način bo hkrati nekaj novih zaposlitev, hkrati pa 
bo tudi čim prej omogočeno Knaufu, da dobiva to čisto energijo, ki jo rabi za novo 
linijo. 

4. Decembra 2013 so sprejeli OPN Škofja Loka, ki je začel veljati januarja 2014. Takrat 
je vprašal kaj je s spremembami. Takrat so mu omenili, da se že pripravljajo 
spremembe oz. da bodo kar se da hitro šli v spreminjanje OPPN-ja. Ali se je že začel 
postopek sprememb OPPN-ja? 

 
Župan je odgovoril da ne, da pa že zbirajo predloge. 
 
Klemen Štibelj je menil, da bi poskušali čim prej s postopkom spreminjanja OPN-ja. 
 

5. Tisti, ki se vozijo mimo, so verjetno opazili, da se je pri tej betonski skulpturi na Trnju 
začelo v preteklih tednih nekaj premikati. Govori o tisti potencialno črni gradnji. On je 
uspel pridobiti informacije, ki recimo da držijo, da je tisto gradbeno dovoljenje postalo 
pravnomočno. On je že takrat tej gradnji ostro nasprotoval. Ne na samo gradnjo kot 
tako, ampak postavitev tik ob pločniku. Predlagal je, da se občina maksimalno 
angažira, da se ta gradnja sanira. Ali to pomeni odstranitev ali kaj drugega. Tukaj bo 
nekdo iz kleti zapeljal direktno na pločnik. 

 
Župan je dejal, da bo Svet za preventivo povedal kaj je sedaj s tem in potem bodo dali 
direkciji, da bo dala pripombe. Investitor je to zgradbo ponudil občini za odkup.  
ODGOVOR: 
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Občina bo v tem primeru naredila vse, da ne bo poslabšana prometna varnost 
udeležencev v prometu, še posebej pešcev in kolesarjev. 
 

6. Obljubljeno je bilo, da bo v juniju objavljen razpis za vaške vodovode za pridobitev  
sredstev. Tega razpisa še ni bilo in je vprašal kdaj bo. 
ODGOVOR: 
Občinski svet je na 7. redni seji sprejel spremembe in dopolnitve odloka o pitni 
vodi. Odlok je bil objavljen v Uradnem listu št. 44/2015 (dne 22.06.2015) in je 
začel veljati naslednji dan. Z uveljavitvijo odloka je sedaj podan temelj za 
sprejem pravilnika in njegova uveljavitev, in nato objavo razpisa. Pravilnik bo v 
obravnavi na septemberski seji občinskega sveta. 

7. Do konca maja je bil v obravnavi predlog pravilnika o novi ureditvi NMP. Predlagam, 
da se na naslednjo sejo OS uvrsti točka DR, v okviru katere bi se predstavilo, kako 
naj bi bila po novem urejena NMP na našem območju. Za poročevalca predlagam, da 
se povabi direktorja OZG in vodjo NMP iz Škofje Loke. 
ODGOVOR: 
Vodstvo  javnega zavoda OZG je pripravilo odgovor na vaše vprašanje, vendar 
se odgovor nanaša samo na opis trenutne urejenosti službe NMP na podlagi 
Pravilnika o službi nujne medicinske pomoči iz leta 2008. 
Novi Pravilnik o službi NMP še ni sprejet, zato verodostojnega odgovora OZG 
ne more pripraviti, pripraviti odgovor na podlagi osnutka Pravilnika pa ni 
smiselno, saj gre za osnutek, ki bo zagotovo spremenjen. 
Po izjavah Ministrice za zdravje, stanje v letu 2016 ostaja enako, razen na 
lokacijah, kjer se gradijo novi urgentni centri (na Gorenjskem, na Jesenicah v 
okviru Splošne bolnišnice Jesenice), torej sprememb na območju ZD Škofja 
Loke na bo v naslednjem letu nobene. 

 
Rolando KRAJNIK (KEL) je dal pobudo da naj končno dobijo koncesijsko pogodbo med 
Loško komunalo in občino, ko so sedaj ugotovili, da ni nobenega razloga da to ne bi smeli 
dobiti. 
 
Župan je pojasnil, da je bil dan odgovor, da to je poslovna skrivnost. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da ni nobenega razloga, da na zaprti seji pridejo svetniki do teh 
podatkov. 
 
Župan je odgovoril da ja, če je to sestavni del gradiva. To bo pojasnila pravna služba. 
ODGOVOR: 
Koncesijska pogodba med Loško komunalo in občino je del dokumentarnega gradiva, 
ki se hrani v stalni zbirki. Dostop do navedenega gradiva je možen po postopku 
skladno z Zakonom o dostopu do informacij javnega značaja (ZDIJZ) kot določa tudi 
60. člen poslovnika. Vsak član sveta ima možnost vložiti zahtevo za dostop do 
informacije javnega značaja. 18. člen Poslovnika določa, da če član ni zadovoljen z 
odgovorom na svoje vprašanje, lahko zahteva dodatno pojasnilo. Če tudi nato ni 
zadovoljen, lahko svetu predlaga, naj o tej zadevi razpravlja. V kolikor bi svet odločil, 
da razpravlja o  tej zadevi, mora župan to vprašanje uvrstiti na dnevni red prve 
naslednje seje. Skladno z 21. členom Poslovnika se gradivo za posamezno točko 
dnevnega reda pošlje skupaj z vabilom na redno sejo. 
 
Del besedila koncesijske pogodbe je še vedno opredeljeno kot poslovna skrivnost, kljub 
temu, da je pooblaščenka v primeri Štibelj odločila, da se določeni podatki »odkrijejo«. 
Občina mora klavzulo o poslovni skrivnosti spoštovati, lahko pa bi v konkretnem primerni 
zahteve o dostopu informacije javnega značaja že upoštevala odločitev (stališče) 
informacijske pooblaščenke. Besedilo odgovora je napisano korektno. 
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Blaž KARLIN (NSi): 
1. Kaj se dogaja s strategijo oz. dokumentom strategije za razvoj za leto 2025: kakšno je 

stanje s to strategijo in kaj je naslednji korak? 
 
Župan je odgovoril, da je sprejeta in da jo bodo sproti uresničevali vsako leto preko 
proračuna in predlagali izvedbo in jo počasi realizirali. 
 
Podžupan Tine Radinja je pojasnil, da je v strategiji predvideno, da se vsako leto poroča o 
izvajanju strategije občinskemu svetu. Tudi v letošnjem letu je bilo že poročano o izvajanju te 
strategije na eni prvih sej, pa tudi nadaljevali bodo s to prakso. 
 

2. Zanimalo ga je kdaj bo zgrajena povezovalna cesta med Loko in Kranjem čez 
Čepulje? Ljudje iz tistega konca to sprašujejo. Ljudje iz KS Trata sprašujejo kako je z 
redarji oz. zakaj redarji ne gredo na Trato, kjer so intervencijske poti pogosto 
zaparkirane in prosijo, da se na tem področju ukrepa. 
ODGOVOR: 
V kolikor mislite rekonstrukcijo z asfaltacijo na neasfaltiranem odseku je 
skladno z NRP le to predvideno do vključno leta 2018. 
Občinsko redarstvo izvaja naloge nadzora skladno s planom dela, ki se 
konkretizirajo v dnevnih planih v katere je vključen tudi nadzor interventnih 
površin. Za obdobje  od 1. 1. 2015 do 22. 7. 2015 je bilo v Frankovem naselju 
ugotovljeno 17 prekrškov: 
• 4  prekrški (ustavitev in parkiranje na prepovedanem označenem 
parkirnem prostoru za invalide), 
• 3 prekrški (ustavitev in parkiranje na vozišču, kjer poteka dvosmerni 
promet), 
•  3 prekrškov (ustavljanje in parkiranje na prehodu za pešce in na 
pločniku), 
• 7 prekrškov (pod nadstreški). 
Na interventnih poteh kršitev niso bile ugotovljene. 

3. Dal je pobudo za spremembo 37. člena poslovnika, da se izpusti besedica 
»praviloma«, tako da se bo stavek glasil: da seje sveta morajo biti načrtovane tako, 
da ne trajajo več kot štiri ure.  

 
Župan je dejal, da je potrebno počakati na sprejetje sprememb statuta, potem pa bo na vrsti 
tudi sprememba poslovnika. 
 
Tomaž PAULUS (SLS) je dejal, da so pred kakšnim letom v Slovenski ljudski stranki dali 
predlog, ki ga je občinski svet tudi izglasoval, da občinska uprava nudi tehnično pomoč vsem 
prebivalcem starega mestnega jedra, ki živijo ob cesti v Poljansko dolino za vložitev 
odškodninskih zahtevkov na Direkcijo za ceste zaradi nevzdržnega stanja zadnjih 40 let. S 
tem namenom so oni to tudi takrat predlagali, da se bo ta del občine tudi kakovostno obnovil. 
Na naslednji seji bodo lahko že dihali malo bolj svoboden zrak, oktobra pa bo obvoznica 
odprta. 
Predlagal je, da se resno pristopi k obnovi samega Spodnjega trga, ker je to degradirani del 
mesta. Ne samo Spodnjega trga, ampak tudi Poljanske ceste in da se naredi ukrepe za 
čimprejšnjo oživitev tistega dela mesta, kjer so bo promet sprostil. 
Imamo strategijo 2025*, imamo program varstva okolja za zrak in lokalni energetski koncept: 
zanima ga koliko so bile letos te stvari že realizirane in kakšen znesek so za programske 
dokumente letos namenili in koliko je bilo od tega realiziranega. 
 
 
ODGOVOR: 
Letos je kot programsko strateški dokument načrtovana Celostna prometna strategija. 
Že od meseca aprila letos čakamo na razpis s strani Ministrstva za infrastrukturo za 
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prijavo občin za sofinanciranje celostne prometne strategije po posamezni občini. Žal 
razpis še ni bil objavljen. Za strategijo smo predvideli 20.000€ občinskega 
sofinanciranja v dveh letih (2015 in 2016). Predvideno urbanistično ureditev Spodnjega 
trga in Studenca bomo projektirali v letu 2016  na podlagi izvedenega natečaja, 
predvidena izvedba trga pred kaščo je v letu 2017, celotnega Spodnjega trga pa v letu 
2018.  
Z Direkcijo Republike Slovenije za infrastrukturo smo pregledali stanje cest in 
infrastrukture v starem mestnem jedru. 
 
Dr. Mateja PODLOGAR (KEL) je vprašala ali so grajska vrata vedno zaklenjena? Dala je 
pobudo, da se to nikoli ne zgodi zato ker je to tudi pot na nunski vrt. 
 
Župan je odgovoril, da so vrata res zaklenjena in da je to v pristojnosti Loškega muzeja.  
 
Dr. David JEZERŠEK (NSi): 

1. Ko je prišel parkirati pred UE, je vzel listek, kjer piše, da je parkirnina do 20.09 
plačana. Parkirnina se plačuje do devetih. Notri je dal kovanec za 2€ in plačal za dve 
uri, ker ni imel kovanca za 1€ in je avtomatsko prišel ven listek za dve uri. Se pravi, 
da je plačal za nekaj, za kar je brezplačno parkiranje. Menil je, da zadeva ni logična. 
To bi bilo potrebno spremeniti. 
ODGOVOR: 
Za brezplačno parkiranje je potrebno na parkomatu pritisniti označen gumb. 
Parkomat sicer sprejema kovance in za vneseni znesek tudi ponudi čas 
parkiranja. Parkiranje pa je možno tudi z uporabo monete, kjer pa uporabnik 
sam določi čas parkiranja. Z mesecem septembrom bomo vsem uporabnikom 
plačljivih parkirišč ponudili možnost mobilnega plačevanja parkirnine, kakršno 
je bilo do sedaj testno uporabljeno le na parkirišču "Šolski center". 

 
Martin TRAMPUŠ (IDS) je predlagal, da bi se na grajska vrata dala tabla od kdaj do kdaj so 
vrata odprta. 
ODGOVOR: 
Predlog je bil poslan na upravo Loškega muzeja. 

Martin Trampuš je dejal, da je v zapisniku zapisano, da je župan obljubil, da bo narejena 
simulacija koliko hiš oz. katere hiše oz. gospodinjstva bodo priklopljeni po 1000 do 1200, od 
1200 do 1400€ komunalnega prispevka. Pa nekako on te kalkulacije v gradivu ni videl. V 
zapisniku pa piše, da je župan obljubil da bo narejeno. 
 
Župan je obljubil, da bo to naslednjič pripravljeno oz. bodo skušali urediti. 
ODGOVOR: 
Tovrsten izračun, tudi, če se ga izvede v obliki ''buferjev'' je preveč kompleksen, da bi 
se ga dalo pripraviti 'na splošno'. Tovrstni izračuni se pripravijo v osnovi na podlagi 
izdanih upravnih dovoljenj in šele če le ta niso dostopna se uporabi podatke iz uradnih 
evidenc. 
Posredujemo ''delovna verzija'' predloga, ki jo je Locus posredoval že pred obravnavo. 
Zaradi dejstva, da vsebuje cel kup predpostavk in je približek je nismo objavili. 
V tabelo so zajeti vsi objekti, ki bi po REN lahko bili zavezanci za KP (samo za 
kanalizacijo po uradni dolžnosti). Za vse objekte je uporabljena gradbena parcela kot 
stavbišče x 1,5. 
Izračun: 
VIŠINA KP  ŠTEVILO  % 
do         1000 €  151 16 % 
1000 € - 2000 €  469 51 % 
2000 € - 3000 €  244 27 % 
3000 € - 4000 €      41   5 % 
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več kot  4000 €      13   1 % 
SKUPAJ   918    100 % 
 
Davor TAVČAR (IDS) je predlagal, da bi se počasi pristopilo k projektu nakupa Puštalskega 
gradu za potrebe Glasbene šole. 
 
Župan je povedal, da imajo ravno naslednji dan sestanek v zvezi s tem. 
ODGOVOR: 
V zvezi z vprašanjem nakupa Puštalskega gradu je Občina Škofja Loka že pričela z 
razgovori takoj po ureditvi lastniških razmerij po pokojni lastnici Hildegardi Svoboda. 
Tako sedaj potekajo dogovarjanja z novo lastnico Isabelle Izabelo Elviro Kralj in 
njenima pooblaščencema. Obenem potekajo tudi dogovori o delni širitvi dejavnosti 
Glasbene šole v že obstoječih prostorih. Sredstev za nakup gradu naslednje leto še ne 
bo na voljo. Z lastnico potekajo razgovori glede znižanja najemnine. 
 
Valentin JESENOVEC (SLS): 

1. Nisem zadovoljen z odgovorom glede ograje ob kužnem znamenju. Prva ograja se 
vidi na slikah iz leta 1934. Druga ograja je bila postavljena pred več kot dvajsetimi 
leti. Zakaj mora dati dovoljenje za ponovno namestitev Zavod za varstvo kulturne 
dediščine, ki je ni dal on odstraniti ampak pasijonska pisarna. Krajani so ogorčeni, ker 
otroci plezajo po znamenju in zahtevajo vrnitev ograje na staro mesto. 
ODGOVOR: 
Glede na dejstvo, da gre za kulturni spomenik znotraj starega mestnega jedra, 
smo skladno z določili Zakona o varstvu kulturne dediščine zaprosili za 
strokovno mnenje oz. za smernice glede urejanja spomenika. Iz njihovega 
odgovora izhaja, da je potrebno ograjo namestiti nazaj. Pasijonska pisarna bo 
poskrbela, da bo ograja nameščena v čim krajšem času. Predhodno pa jo je 
potrebno obnoviti. 

2. Prav tako se stojnice še zmeraj postavljajo preblizu vhodu v cerkev. 
ODGOVOR: 
Turistično društvo Škofja Loka je lastnik prireditvene tehnike kot so stojnice, 
odri in ostalo. S temi premičninami upravljamo predvsem zaradi ustvarjanja 
lastnih prihodkov s katerimi društvo lahko deluje. Društvo nima občinske 
dotacije za delovanje, zato pridobivamo sredstva preko občinskih razpisov in z 
različnimi turističnimi storitvami z namenom, da imamo turistično pisarno na 
Mestnem trgu odprto za turiste, v poletni sezoni tudi vsak dan. 
Sodelujemo s številnimi društvi in organizacijami v občini kot podizvajalec 
prireditev. Z njimi se pogovarjamo tudi o programskih in tehničnih vsebinah 
primernih za staro mestno jedro. 
Stojnice na LUFt-u, ki so bile v pomladnem času mogoče preštevilne za ta trg, 
so bile postavljene tudi ob cerkvi. Zaradi številnih dogodkov (Tek 4 Mostov) se 
je bil Luft primoran premakniti iz sobote na nedeljo, ko so svete maše, takrat pa 
je bila še Sv. Birma. Strinjam se, da je bilo ta dan preveč različnih vsebin hkrati, 
vendar reguliranje prireditev ni v naši moči. 
Z organizatorkami LUFt-a smo se dogovorili, da se v nadalje omeji število 
stojnic in organizira prireditev le ob sobotah. Stojnice pa so postavlja bolj stran 
od cerkve. 
Kot rečeno, v večini primerov lahko le svetujemo, organizatorji, ki imajo 
občinsko dovoljenje za uporabo občinskih površin, pa imajo končno besedo 
glede programa in tehnične izvedbe. 
Verjamem, da se bomo dogovorili v zadovoljstvo vseh uporabnikov javnih 
površin. 

3. Na cesti za Vincarje je parkirišče z modro cono in je brezplačno parkiranje eno uro. 
Ali obstaja možnost brezplačnega parkiranja za dve uri? 
ODGOVOR: 
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Trenutno je poenoten sistem modrih con v mestu z istim režimom 
kratkotrajnega parkiranja do največ ene ure med 7.00 in 19.00 uro (Cesta v 
Vincarje, Novi svet  in Šolska ulica - pokopališče), trenutno ne razmišljamo o 
podaljšanju časa kratkotrajnega parkiranja. 

4. Občina bi morala pristopiti k uničevanju JAPONSKEGA DRESNIKA, ki se je že kar 
razpasel po občini. 
ODGOVOR: 
Zatiranje japonskega dresnika je zelo težavno zaradi podzemnih stebel, iz 
katerih poganjajo novi poganjki. Mehansko odstranjevanje s košnjo je le 
začasna rešitev, saj rastline na tak način ne zatremo ampak z rezjo spodbudimo 
tvorbo novih poganjkov. 
Predvsem zaradi dejstva, da se rastlina razrašča na urbanih območjih in ob 
vodah, bo na dolgi rok edina možna rešitev le v obliki biotičnega zatiranja z 
vnosom naravnega sovražnika iz okolja, od koder izhaja omenjena invazivna 
rastlinska vrsta. Japonski dresnik ima okoli 180 naravnih sovražnikov, a je le 
bolšica Aphalara itadori Shinji dosegla zadovoljive rezultate pri zmanjševanju 
širjenja japonskega dresnika. Bolšico A. itadori zaenkrat še ni mogoče kupiti, s 
čimer bi bila uporabnikom omogočena lažja uporaba. V Veliki Britaniji so to 
koristno vrsto vnesli iz Japonske in jo v laboratorijskih razmerah namnoževali 
na japonskem dresniku. (vir tuja literatura) 

 
 


